
Referat GF 2019
Generalforsamling blev a�holdt 5. marts 2019 kl. 19.30 i Bjerringbro Idrætspark.
 
Efter valg af dirigent (Dan Vestergaard), konstatering af lovlig indkaldelse og
gennemgang af dagsorden, blev mødet igangsat.
Det blev aftalt at evt. afstemning måtte foretages ved håndsrækning.
 
�. Formands beretning (se detaljeret dokument fra formanden)

a. Pænt fremmøde ved Skt. Hans arrangement.
b. Brøndringe på stikveje er fjernet.
c. Skraldespand til hundeposer indkøbt.
d. Nye bænke og bordbænke sæt er planlagt og bliver indkøbt.
e. Første etape af udtynding  i grønne arealer igangsættes snart.
f. Det har endnu ikke været mulig at finde en havemand til græs-slåning.
g. Vi er i dialog med kommunen om ny asfalt belægning i områderne.
h. Trafikstøj fra ringvejen er også diskuteret med kommunen.
i. Vi mangler stadig ca. 65% af mails fra medlemmer.
j. Tak til Mai-Britt, Hother og Michael som fratræder bestyrelsen.

k. Opfordring til at kontakte Nabohjælp.dk for at etablerer et nabo netværk.
Derefter var der spørgsmål til formanden:
Buler bestemte steder på cykelstien (vi følger op med kommunen).
Rønnebærtræer som tidligere er fældet (det er ikke planlagt med at plantet nye).
Der blev diskuteret omkring alternative udkørsel fra matriklerne (det er ikke tilladt
medmindre man har kommunal dispensation for det).

 
�. Regnskab

a. Vedtaget uden bemærkninger.
 

�. Indkomne forslag
De indkomne forslag blev gennemgået enkeltvis og der blev stemt om det:
a. Affaldsa�hentning er vedtaget til at foregå 1 gang årlig med 15/ja mod 8/Nej.
b. Snerydning af fortove er vedtaget med 17/Ja mod 6/Nej, men kan ikke

gennemføres pga. de udformning af de nuværende vedtægter.
c. Græs-slåning af alle arealer blev ikke vedtaget med 12/Nej mod 8/Ja.



d. Forslag om etablering af læskur ved legeplads var positiv modtaget og
bestyrelsen arbejder videre med ideen.

e. Det undersøges med kommunen om hastigheden af køretøjer i området kan
begrænses.

f. Alle var enige om etablering af 1 hjertestarter i området.
g. De foreslåede ændringer af vedtægterne blev præsenteret og kom derefter til

afstemning. Afstemning blev gennemført selv om der kun var fremmødt 29
medlemmer inkl. bestyrelse. Ændringerne blev ikke vedtaget med 11/Nej mod
5/Ja. Forsamling sluttede derved, at det var ikke nødvendig med en
ekstraordiner generalforsamling.

 
�. Budget 2019

a. Vedtaget uden kommentar
 

�. Kontinget
a. Ingen ændring
 

�. Valg til bestyrelse
a. Dan Vestergaard, Tommy Langhave og Sune Pedersen blev valgt til bestyrelse
b. Jan blev genvalgt som suppleant
c. Revisor og revisor suppleant blev ligeså genvalgt.
 

�. Eventuelt
a. Det blev nævnt at reglerne skal overholdes og at bestyrelsen må gerne

håndhæve dem. 
b. Det blev nævnt at nye indflyttere, bør orienteres grundig om reglerne.


